

Board Member

The Beechwood Cemetery Foundation, Canada's national cemetery located in Ottawa, is seeking new members to join its Board of Directors.

Position Overview

As stewards of one of our country's most historic and culturally significant institutions, our Directors play an essential role in ensuring Beechwood's long-term sustainability and in guiding its mission to preserve heritage, honour our veterans, and serve families with compassion.

Board Members are appointed to a 3-year term. Each director is assigned to a committee (based on interest) and should attend most board meetings. Time commitment is around 25 hours/year.

Qualifications

We are seeking individuals with a strong commitment to community service and expertise in one or more of the following areas:

- **Accounting, Finance, and Investments** – experience with financial oversight, risk management, or fiduciary responsibilities.
- **Information Technology and Cybersecurity** – knowledge of digital governance, system resilience, and data protection.
- **Political Acumen** – awareness of government relations, public policy, or community engagement.
- **Stakeholder Relations** – experience building relationships with policymakers, associations, or diverse community groups.
- **Governance and Leadership** – prior experience serving on a board of directors or in senior management roles.
- Proficiency in **French** and **English** would be an asset

Why Join the Beechwood Board?

- Contribute to preserving a unique national institution.
- Work alongside dedicated leaders committed to heritage, remembrance, and community service.
- Apply your professional skills to advance Beechwood's mission and ensure sound governance.
- We are a bilingual institution.

We are committed to building a Board that reflects the diversity of our community and welcomes candidates from all backgrounds with appreciation of bilingual applicants.

Help us safeguard Canada's history and future by joining the Beechwood Cemetery Foundation Board of Directors.

Apply Now

Please email application question responses and your resume (max 3 pages) or LinkedIn profile to boarddirectors@beechwoodottawa.ca by October 31, 2025 at 5pm.

For more information about Beechwood Cemetery Foundation, please visit <https://beechwoodottawa.ca/en>

Application Questions

1. What is your experience with financial oversight, risk management, or fiduciary responsibilities?
2. What is your knowledge of digital governance, system resilience, and data protection?
3. What is your awareness of government relations, public policy, or community engagement?
4. What is your experience building relationships with policymakers, associations, or diverse community groups?
5. What is your experience serving on a board of directors or in senior management roles or in other philanthropic organizations?
6. What is your expertise in fundraising for philanthropic organizations and their processes?
7. What is your involvement in diverse communities found in Ottawa?
8. What is your proficiency in French and/or English? What other languages do you know?
9. What do you think you can add to Beechwood Cemetery Board and Foundation?
10. What do you think you will gain from joining Beechwood Cemetery Board and Foundation?
11. Are you able to commit to up to 25 hours per year to board and committee meetings?
12. How did you hear about this opportunity?

Membre du conseil d'administration

La Fondation du cimetière Beechwood, cimetière national du Canada situé à Ottawa, recherche de nouveaux membres pour rejoindre son conseil d'administration.

Aperçu du poste

En tant que gardiens de l'une des institutions les plus historiques et les plus importantes sur le plan culturel de notre pays, nos administrateurs jouent un rôle essentiel pour assurer la viabilité à long terme de Beechwood et guider sa mission qui consiste à préserver le patrimoine, à honorer nos anciens combattants et à servir les familles avec compassion.

Les membres du conseil d'administration sont nommés pour un mandat de trois ans. Chaque administrateur est affecté à un comité (en fonction de ses intérêts) et doit assister à la plupart des réunions du conseil. Le temps consacré à cette fonction est d'environ 25 heures par année.

Qualifications

Nous sommes à la recherche de personnes fortement engagées dans le service communautaire et possédant une expertise dans un ou plusieurs des domaines suivants :

- **Comptabilité, finance et investissements** – expérience en matière de supervision financière, de gestion des risques ou de responsabilités fiduciaires.
- **Technologies de l'information et cybersécurité** – connaissance de la gouvernance numérique, de la résilience des systèmes et de la protection des données.
- **Sens politique** – connaissance des relations gouvernementales, des politiques publiques ou de l'engagement communautaire.
- **Relations avec les parties prenantes** – expérience dans l'établissement de relations avec les dirigeants politiques, les associations ou divers groupes communautaires.
- **Gouvernance et leadership** – expérience préalable au sein d'un conseil d'administration ou à des postes de direction.
- La maîtrise du **français** et de l'**anglais** serait un atout.

Pourquoi rejoindre le conseil d'administration de Beechwood?

- Contribuer à la préservation d'une institution nationale unique.
- Travailler aux côtés de dirigeants dévoués qui s'engagent en faveur du patrimoine, de la commémoration et du service communautaire.
- Mettre à profit vos compétences professionnelles pour faire avancer la mission de Beechwood et assurer une bonne gouvernance.
- Nous sommes une institution bilingue.

Nous nous engageons à constituer un conseil d'administration qui reflète la diversité de notre communauté et accueille des candidats de tous horizons, en privilégiant les candidats bilingues.

Aidez-nous à préserver l'histoire et l'avenir du Canada en rejoignant le conseil d'administration de la Fondation du cimetière Beechwood.

Postulez dès maintenant

Veillez envoyer votre candidature et votre CV (3 pages maximum) ou votre profil LinkedIn à boarddirectors@beechwoodottawa.ca au plus tard le 31 octobre 2025 à 17 h.

Pour plus d'informations sur la Fondation du cimetière Beechwood, veuillez consulter le site <https://beechwoodottawa.ca/fr>

Questions liées à votre candidature

1. Quelle est votre expérience en matière de surveillance financière, de gestion des risques ou de responsabilités fiduciaires?
2. Quelles sont vos connaissances en matière de gouvernance numérique, de résilience des systèmes et de protection des données?
3. Quelle est votre connaissance des relations gouvernementales, des politiques publiques ou de l'engagement communautaire?
4. Quelle est votre expérience en matière d'établissement de relations avec les dirigeants politiques, les associations ou divers groupes communautaires?
5. Quelle est votre expérience au sein d'un conseil d'administration, à des postes de direction ou dans d'autres organisations philanthropiques?
6. Quelle est votre expertise en matière de collecte de fonds pour les organisations philanthropiques et leurs processus?
7. Quelle est votre implication dans les diverses communautés présentes à Ottawa?
8. Quel est votre niveau de maîtrise du français ou de l'anglais? Quelles autres langues connaissez-vous?
9. Que pensez-vous pouvoir apporter au conseil d'administration et à la Fondation du cimetière Beechwood?
10. Que pensez-vous gagner en rejoignant le conseil d'administration et la Fondation du cimetière Beechwood?
11. Êtes-vous en mesure de consacrer jusqu'à 25 heures par année aux réunions du conseil d'administration et des comités?
12. Comment avez-vous entendu parler de cette occasion?